
 
 

 
Referat skolebestyrelsesmøde 2022-23  
 

 

 

 

Mandag den 12. december 2022  
 
Tilstede: Gustav, Charlie, Lene K, Lene A, Steffan, Lina, Bjørn, Jonas og Kasper 
Afbud: Stinne, Lars, Marianne, Søren og Freya 
 
Pkt. 1 
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsordenen og referatet blev godkendt. 
 
Pkt. 2 
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Nyt fra skolens ledelse: 
Julehyggen er godt i gang. Luciadagen afvikles i de forskellige afdelinger d. 13/12. Det har indtil 
nu været en rolig december måned. 
Isam B fra Outlandish afholdt koncert for 2. – 6. klasse i den forgangne uge. 
Tåsingeskolens Instagram profil åbner om kort tid. 
Skolens budget er blevet præsenteret for MED-udvalget d.d. 
Skolens sociale kapitalmåling er debatteret i MED-udvalget. Det er en meget flot måling. 
Tåsingeskolens lille specialtilbud ”Broen” - heldagsklassen for elever på 7. – 9. årgang med 
forsinkelse i deres socio-/emotionelle udvikling - tilknyttes i løbet af foråret til 
Centerafdelingens ledelse og medarbejderne til kompetenceudvikling sammen med denne 
afdelings medarbejdere. 
 
Nyt fra medarbejdere: 
Også i Centerafdelingen forløber december måned roligt. 
 
Nyt fra elevrådene: 
Elever fra Centerafdelingen er med i finalen i Kodechamp, som er en konkurrence for alle 
landets skoler for klasser på 5. – 9. årgang 
I Centerafdelingen er der en julekonkurrence om hvilken af gruppernes døre, der er flottest 
dekoreret. Repræsentanter fra elevrådet er dommere. 
I elevrådet i Almenskolen har eleverne debatteret om 

- der kan åbnes mulighed for, at eleverne kan få deres mobiltelefoner udleveret i et 
frikvarter 

- der kan åbnes for, at eleverne i 7. – 9. klasse kan gå udenfor skolens område i skoletiden  
- der indkøbes nye ringeklokker på gangene 
- der kan købes elkedler til klasserne 

 
Nyt fra formanden: 
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Ikke noget 
 
Pkt. 3  
Budget 2023                    
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen tager stilling til forslaget vedrørende budget 2023.  
 
Budgetterne for SFO, Centerafdelingen og Almenskolen blev gennemgået. 
Tåsingeskolens økonomi er sund, og budgetterne for det kommende kalenderår minder om 
budgetterne for dette kalenderår på nær diverse fremskrivninger. 
  
Pkt. 4  
Status fra de to arbejdsgrupper – evaluering af forældreforedrag og skolemad               
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen får en status fra de to arbejdsgrupper.   
 
Forældreforedrag: 
Foredraget var fint annonceret. Oplægsholderen gjorde det superfint. Der var ikke så stor 
tilslutning.  
 
Skolemad: 
Den første leverandør, som arbejdsgruppen havde kontakt med, sprang fra. Der er nu kontakt 
til/forhandling med en anden leverandør. 
Stephan kontakter de øvrige skolebestyrelsesformænd for at høre, om der er interesse i at 
etablere en fælles aftale med en leverandør. 
 
Pkt. 5  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
På januarmødet 
- ”Mad og kostpolitikken” på dagsordenen til tilsyn 
- Budgettet til godkendelse 
- Samarbejdsflader mellem forældre og skole – trivsel/understøttelse af skolens arbejde 
 
 
 
 
 
 

 


